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CDA kandidaten 

zijn er klaar voor! 

Na 12 jaar wethouder en daarvoor 15 jaar  

gemeenteraad (waarvan 12 jaar fractie-

voorzitter), zet ik er nu een punt achter.  

Ik mag terugzien op mooie, intensieve, maar 

ook verrijkende jaren. Ik ben dankbaar voor 

het vertrouwen en de steun die ik al die jaren 

van u en jullie heb gekregen. Maar bovenal 

ben ik dankbaar voor de gezondheid, de 

kracht en de wijsheid die ik mocht ontvangen 

om dit te kunnen doen.

Ik hoop en wens het CDA landelijk en lokaal 

een goede verkiezingsuitslag toe, om het 

prachtige en enthousiaste jonge team kan-

didaten de kans te geven om zich waar te 

maken. Nogmaals dank dat ik er voor u en 

jullie mocht zijn. Het ga u goed!

De aftredende raadsfractie bedankt het 

bestuur, de schaduwfractie en haar kiezers 

voor het gestelde vertrouwen. Wij hebben 

zoveel mogelijk rekening gehouden met de 

wensen van de burger maar waar nodig ook 

minder prettige beslissingen genomen. Wij 

wensen onze nieuwe fractie wijsheid en veel 

daadkracht in de komende periode. 

Door regionale samenwerkingsverban-

den ontstaat  uitholling van de lokale 

democratie. Zeker kleine gemeenten, 

zoals Staphorst, hebben geen controle op 

bovengemeentelijke organisaties zoals 

daar zijn: brandweer, GGD, RUD (regi-

onale uitvoeringsdiensten), jeugdzorg, 

participatie, thuiszorg, werk en inkomen 

enz. Bovendien is gebleken dat al deze 

organisaties duurder zijn/worden en de 

gemeente, dus de burger er extra voor 

moet gaan betalen. Vaak worden deze 

regelingen van rijkswege opgelegd. Het 

CDA Staphorst zal, waar mogelijk, deze 

ontwikkeling tegengaan.

Beste kiezer,

Soms lijken de verschillen tussen partijen lo-

kaal erg klein. Wanneer u de programma’s 

met elkaar vergelijkt zijn er echter wel dege-

lijk verschillen. Maar de echte verschillen zit-

ten toch in het gegeven hoe partijen en kan-

didaten geworteld zijn in de maatschappij, 

hoe ze in het leven staan. Het CDA gelooft 

in een sterke maatschappelijke betrokken-

heid. Maar de overheid moet wel de kaders 

stellen en zorgen dat bevolkingsgroepen met 

verschillende levensovertuiging met respect 

voor elkaar kunnen samenleven. Daarom 

zijn onze aloude uitgangspunten, geïn-

spireerd door de Bijbelse boodschap, nog 

steeds actueel: rentmeesterschap, gesprei-

de verantwoordelijkheid, publieke gerechtig-

heid en solidariteit.

 

Staphorst heeft behoefte aan een stabiel 

bestuur, zeker financieel mindere tijden. Het 

CDA heeft de afgelopen jaren mede bijge-

dragen aan een financieel gezonde gemeen-

te. Veel gemeenten kijken jaloers naar ons! 

Op een aantal gebieden is samenwerking 

nodig, wij vinden dat daar op een pragmati-

sche manier mee om gegaan moet worden. 

Wat we alleen niet kunnen, doen we samen. 

Bij voorkeur met Zwartewaterland, Meppel 

en Steenwijkerland. 

 

Graag wil ik de komende vier jaar samen 

met een geweldig team uw belangen verte-

genwoordigen. Met uw stem maken wij het 

verschil. 

Jacob Spiker,

lijsttrekker

#ikstemCDA

CDA Contact

Democratie

•  Als wens een rijwielpad tussen IJhorst  

en Halfweg. Dat is gerealiseerd, we  

weten niet beter.

•  Ook maakte het CDA jaarlijks overzicht  

uit de gemeentebegroting met de titel  

“begroting in één oogopslag”. De 

gemeente heeft dit overgenomen in  

de Staphorster vanaf 2007.

•  In 1996 schreven wij dat de woningbouw 

zich in de richting van de van Andelweg 

ontwikkelde en dat die op termijn wordt 

overgestoken. Toen had Staphorst 4450 

woningen. Nu zijn dat er 5500.

•  In 1996 zei het CDA dat een verkeers- 

circulatieplan er moest komen. Dat is er  

nog steeds niet. Had men dat toen  

aangepakt, dan was het debacle met de  

“bolle brug” er nooit gekomen. 

Contact | STAPHORST
Klaas

Brand

Scheidende raadsleden

Het CDA heeft maandelijks gesprekken 

gevoerd met groepen, bedrijven, vrijwilligers 

e.d uit de samenleving van Staphorst. Zo is 

onder andere gesproken met: het Oversticht, 

de bibliotheek, de scholen, architecten en 

tekenbureaus, natuurverenigingen, predi-

kanten enz. Ook de komende  jaren willen we 

dergelijke bijeenkomsten blijven organiseren.

Gesprekken met

de Samenleving

Zwembad moet 
open blijven

Activiteitenterrein Rouveen

Slagen NU inrichten

Meer burger, minder overheid

Centrum: fiets-veiliger

De ZORG = voor IEDEREEN

Glasvezel JA!

Speerpunten

Het CDA contact dateert van mei 1995 en schreef toen:



Meer banen

Duurzaamheid

kleinere overheid &

De ZORG = voor IEDEREEN

lagere belasting

Het landelijke CDA heeft het goede besluit 

genomen om nee te zeggen tegen het begro-

tingsakkoord. Het kabinet laat de uitgaven 

naar 2017 met 24 miljard oplopen en heeft 

het regeerakkoord gebaseerd op economi-

sche groei. Met een realistische alternatieve 

begroting maakte het CDA andere keuzes. 

Wel 6 miljard bezuinigen om de begroting 

sluitend te krijgen door het scheppen van 

meer banen (volgens het CPB 180.000 

banen), structureel lagere belasting en 

een kleinere overheid. Het is een vertaling 

van het verkiezingsprogramma, dat werk, 

gezin en samenleving centraal stelt. Het 

CDA Staphorst wil deze lijn terugzien in de 

komende gemeente begrotingen.

Zwembad moet open blijven 

Het CDA vindt het belangrijk dat onze 

gemeente een zwembad heeft voor 

instructiezwemmen en breedtesport. Het 

zwembad is jaarlijks een flinke kostenpost 

voor de gemeente. Door samenwerking 

met andere zwembaden op het gebied 

van management en het zwembad pri-

mair voor instructiebad en breedtesport te 

gebruiken, zal de financiële bijdrage van 

de gemeente flink kunnen verminderen. 

Volledige informatie: 

www.cda.nl/overijssel/staphorst

Slagen Nu inrichten

We moeten ons tot het uiterste blijven 

inzetten om alle kavels in de Slagen inge-

vuld te krijgen. Daarom wil het CDA zich 

inspannen om andere mogelijkheden 

te creëren, zoals vrije kavels of casco 

bouwen. We weten dat de gemeente 

hier al lang mee bezig is en ook dat dit 

een zeer moeilijke opdracht is. Ook is er 

behoefte aan kleine sociale huurwonin-

gen of appartementen. Door deze te rea-

liseren in de Slagen voorzien we in een 

behoefte en werken we mee aan het vol-

tooien van de wijk. De ontwikkelaar werkt 

de infrastructuur af, zodra alle woningen 

in dat gebied gebouwd zijn. Bewoners   

wonen jaren in een onafgewerkte woon-

wijk. De gemeente moet daarom de infra-

structuur op De Slagen op haar kosten in 

orde brengen en bij oplevering van de wijk 

verrekenen met de ontwikkelaar.

Volledige informatie: 

www.cda.nl/overijssel/staphorst

De vraag naar energie is de afgelopen 20 

jaar verdubbeld en zal naar verwachting nog 

verder toenemen. In ruwweg 60 jaar heeft 

de mensheid 60% van de fossiele voor-

raden verbruikt. Door toename van techni-

sche mogelijkheden kunnen nu grondstoffen 

gewonnen worden, wat voorheen niet moge-

lijk was. Desondanks kunnen we niet nog 

eens 60 jaar op de huidige voet doorgaan, 

er blijft dan niet veel meer over voor onze 

(klein)kinderen. 

Er zijn verschillende mogelijkheden om het 

gebruik van traditionele energievormen te 

verminderen. Dat kan door zonnepanelen, 

windenergie, aardwarmte maar vooral door 

energiebesparing. 

Op dat laatste onderdeel valt nog veel winst 

te halen. Windenergie staat sterk ter discus-

sie. Het CDA Staphorst vindt dat het lang-

zamerhand zonder subsidie moet  kunnen. 

Wanneer van hogerhand besloten wordt dat 

er meer windmolens moeten komen, zal een 

deel van de opbrengst ten goede moeten 

komen aan de bevolking. Dat kan bijvoor-

beeld door het oprichten van een coöpera-

tiefonds.

 

Meer burger,
minder overheid

De overheid staat naast de mensen, 

de burger bepaalt samen met ande-

ren zoveel mogelijk zelf. Dat vraagt om 

een omslag bij beide partijen, zowel de 

samenleving als de overheid. Binnen de 

samenleving zijn voor ons families het 

fundament. Wanneer we verantwoorde-

lijkheid bij de samenleving leggen, bete-

kent dit dat iedereen een taak heeft. Je 

werkt, je doet vrijwilligerswerk of je volgt 

een opleiding. Iedereen die kan doet mee. 

Mensen die wel willen maar niet kunnen, 

moeten op een vangnet kunnen rekenen. 

Maar wie niet wil, kan niet blijven rekenen 

op ondersteuning. 

Volledige informatie: 

www.cda.nl/overijssel/staphorst

Langzaamaan is iedereen 

gewend geraakt aan het idee 

dat de overheid alles regelt, 

in plaats van dat wij veel 

zaken veel beter samen en 

onderling kunnen bepalen 

en oplossen!

Het CDA heeft problemen met de forse 

bezuinigingen in de zorg. Is de gemeente 

straks nog wel in staat om de zorg en 

ondersteuning thuis goed te organise-

ren?  Wij zijn er juist voorstander van 

dat mensen zo lang mogelijk in hun ver-

trouwde, eigen omgeving kunnen blijven 

wonen. Dat vraagt wel om een inspanning 

van mantelzorgers en vrijwilligers en fami-

lieleden. Als gemeente moeten we ons 

inzetten om die groep te ondersteunen 

waar het kan.

Volledige informatie: 

www.cda.nl/overijssel/staphorst

Centrum: fiets-veiliger

In het centrum van Staphorst is het op 

bepaalde momenten heel druk. Er ont-

staan opstoppingen en fietsers kunnen 

niet voldoende veilig door fietsen. Met de 

aanstaande uitbreiding van het winkel-

centrum aan de oostzijde van de Aldi zal 

de verkeersdruk op de Ebbinge Wubben-

laan nog verder toenemen. Wij willen de 

Ebbinge Wubbenlaan klaar maken voor 

de toekomst! De randvoorwaarden die we 

hierbij stellen zijn: niet minder parkeer-

plaatsen en geen extra overlast voor de 

aanliggende straten in de woonwijk.

Volledige informatie: 

www.cda.nl/overijssel/staphorst

Activiteitenterrein Rouveen

Het CDA wil een vast activiteitenterrein 

voor verenigingen als De Munnikenslag, 

Oranjevereniging, Comité Zo Nu En Dan, 

etc. om activiteiten voor Rouveen te orga-

niseren. De gemeente is blij met zoveel 

initiatieven vanuit de bevolking en om dit 

te blijven stimuleren is het goed om een 

terrein beschikbaar te stellen. Bijvoor-

beeld achter de Schipgravenweg, in de 

hoek met het Scholenland.

Volledige informatie: 

www.cda.nl/overijssel/staphorst

Glasvezel JA!

De vraag naar snel internet in het buitenge-

bied en langs de streek wordt steeds groter. 

In gebieden waar geen kabel ligt is de digi-

tale bereikbaarheid zwaar onvoldoende. 

Bedrijven en thuiswerkers ondervinden 

steeds vaker problemen met hun bedrijfs-

voering of werk vanuit huis. Het aanleggen 

van een glasvezelkabel is daarom noodza-

kelijk. 

Volledige informatie: 

www.cda.nl/overijssel/staphorst

Wist u dat...?

• Het CDA wil dat de jeugd zich thuis 

 voelt in onze gemeente, zich daar

 kan ontplooien en de vrije tijd kan 

 besteden.

• Oude mensen rijden echt niet zo 

 slecht, ze zijn gewoon de enigen die 

 de tijd  hebben om zich aan de  

 snelheid te houden. 

• Het CDA sport belangrijk vindt, het 

 bevordert samenwerking en door- 

 zettingsvermogen. 

• Onze jeugd de mogelijkheid moet 

 hebben om zich te vestigen in onze 

 gemeente, dat willen wij stimuleren 

 door een optimaal werkende  

 starterslening. 

• Het CDA in voorgaande jaren in haar 

 verkiezingsprogramma de terugkeer 

 van de wijkzuster had staan.  

 De aanhouder wint, zeker in de  

 politiek. Het ziet er naar uit dat de  

 wijkzuster er weer komt. 

• Een motie, ingediend door het CDA  

 samen met de SGP, die een meer- 

 derheid in de raad  haalde is: de  

 opdracht aan het college om tot een 

 kostenverlaging van de leges voor  

 bestemmingsplannen te komen. 

• Het CDA vindt dat bouwplannen, 

 ingediend  door architecten, tekenaars  

 en adviesbureaus die voor hun klanten  

 bij de gemeente Staphorst een bouw- 

 plan indienen, moeten voldoen aan  

 bestemmingsplannen en voorwaarden. 

 Het ingediende bouwplan van een  

 door de gemeente gescreend bedrijf  

 kan dan met voorrang en dus snel  

 worden afgehandeld. Goedkoper voor  

 de burger maar ook voor de gemeente.

CDA staphorst

www.cdastaphorst.nl

www.facebook.com/cda.staphorst

Twitter: @CDAStaphorst

In aanloop naar de verkiezingen en het 

opstellen van een verkiezingsprogramma 

heeft het CDA Staphorst afgelopen jaar 

gesprekken gevoerd met haar leden. Op 

het gemeentehuis, zeg maar, met de voeten 

op tafel in kleine groepjes (maximaal 8 per-

sonen) discussiëren over wat leeft in de 

samenleving, wat de wensen zijn, hoe de 

toekomst van Staphorst er uit moet zien 

en wat er ook maar op tafel komt. Deze 

gesprekken zijn, samen met de gesprekken 

met maatschappelijke instellingen de basis 

voor ons verkiezingsprogramma. Nu dat zo 

geschreven staat doen we tekort aan onze 

uitgangspunten. De bijbel en ons geloof in 

God is en blijft ons houvast en richtlijn.

Gesprekken CDA

met de leden

@nline


